



Request for Standing Offer (RFSO) Amendment 002 is issued to

1. Extend the closing date of the RFSO;
 2. Respond to question received during the solicitation period; and
 3. Clarification on Basis of Payment.
-

1. The Solicitation Closing date identified on page one (1) of the RFSO has been extended:

Delete: **Solicitation Closing** date, 16-August-2023 at 2:00PM (PDT); and

Insert: The following, new **Solicitation Closing** date, 31-August-2023 at 2:00PM (PDT).

2. Question and Answer 1:

Q1 While reviewing the CSO Solicitation No 21C80-22-4112223/A, I've identified that there was no minimum or maximum number of participants. Which in turn makes the total cost of this contract or bit significantly higher than what it should be. Could you please do an amendment to identify the minimum number of participants and the maximum?

A1 The estimated participants per session will be a minimum of 8 and a maximum of 12. See **3. Clarification on Basis of Payment** below.

3. Clarification on Basis of Payment.

Insert: The following, new note to **Annex B – Proposed Basis of Payment**

***NOTE**

Estimated Number of Participants per session will be a minimum of 8 and a maximum of 12.

ALL OTHER TERMS AND CONDITIONS REMAIN UNCHANGED.



La modification 002 à la demande d'offres à commandes (DOC) est émise pour:

1. Proroger la date de clôture de la DOC;
2. Répondre à la question reçue pendant la période de soumission; et
3. Fournir une clarification de l'annexe B – Base de paiement proposée.

1. La date de clôture de la période d'invitation à soumissionner identifiée sur la page un (1) de la DOC a été prorogée:

Supprimer: la date de clôture 16- août-2023 à 2:00PM (HAP); et,

Insérer: La nouvelle date de clôture de la période d'invitation : 31- août-2023 à 2:00PM (HAP)

Q1 En examinant la demande de soumissions n° 21C80-22-4112223/A concernant la formation professionnelle d'agents ou d'agentes de sécurité dans l'industrie de la construction, j'ai constaté qu'on ne précisait pas de nombre minimal ou maximal de participants. En conséquence, le coût total du contrat ou de l'offre est largement supérieur à ce qu'il devrait être. Pourriez-vous apporter une modification afin de définir le nombre minimal et le nombre maximal de participants?

R1 Le nombre estimatif de participants par séance sera d'un minimum de 8 et d'un maximum de 12. Voir la question 3. **Fournir une clarification de l'annexe B – Principe de paiement proposé** ci-dessous.

3. Clarification de l'annexe B – Base de paiement proposée.

Insérer: la nouvelle remarque dans l'annexe B – Base de paiement proposée

***REMARQUE**

Le nombre estimatif de participants par séance sera d'un minimum de 8 et d'un maximum de 12.

TOUTES LES AUTRES MODALITÉS RESTENT LES MÊMES.